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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 1/2025 z jednání VV dne 16. ledna 2025 

 

Místo jednání: stadion Markéta v Praze 

Účastníci:   Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Hana Schlangerová (HS), Linda Vrátníčková 

(LV), Iva Riegertová (IR), Alice Sulamanidze (AS), Marek Fořt (MF), Roman Šuster 

(RŠ), Roman Rygl (RR), a Pavel Myšák (PM) 

Hosté:  Jiří Boháček (JB) 

Omluveni: Jiří Klement (JK)  

 

Projednávané body: 

1. Prodloužení spolupráce Macron 

PM informoval o blížícím se konci smlouvy s dodavatelem sportovního vybavení Macron.  

PM představil členům VV záměr pokračovat ve spolupráci a jednat o navýšení odběratelské slevy. 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM jednáním o prodloužení smlouvy. 

2. Úprava projektu SCM 

JB společně s RŠ předložili návrh upraveného znění projektu Péče o talentovanou mládež (SCM). 

Předmětem úprav bylo přidání možnosti zřizovat sportovní centra Českou ragbyovou unií při 

vzdělávacích institucích, jako jsou například základní a střední školy. V projektu byla rovněž 

vymezena ryze dívčí sportovní centra talentované mládeže, jejichž chod je financován z dotace na 

ženské kolektivní sporty. 

Usnesení: VV předložený návrh schválil a pověřil JB jeho zveřejněním na webových stránkách. 

(schváleno per rollam dne 20. prosince 2024) 
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3. Rozpočet 2024 

PM informoval o postupném uzavírání hospodaření za rok 2024. ČSRU žádá finanční správu  

o  vratku části daně z přidané hodnoty (DPH), kterou ČSRU odvedla v souvislosti s pořádáním  

ME U18 & U20 v listopadu 2024. Po započtení odhadované výše vratky PM předpokládá končený 

hospodářský výsledek ve výši +2,5 mil. Kč před zdaněním. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

4. Rozpočet 2025 

PM prošel se členy VV aktuální podobu rozpočtu na rok 2025, který kalkuluje s mírným přebytkem 

ve výši 250 tis. Kč. Do rozpočtu nejsou zahrnuty výnosy a náklady související s účastí českého týmu 

v soutěži Rugby Europe Super Cup 2025. U mužské kategorie U23 ragby XV jsou tak zahrnuty 

pouze náklady na stávající realizační tým a dále náklady na přípravu v první polovině roku. 

5. Překlenovací půjčka od ČUS 

JB informoval o schválení žádosti o půjčku z rezervního fondu České unie sportu pro národní 

sportovní svazy. Žádost byla podána za účelem zajištění cash-flow svazu pro období do obdržení 

finanční podpory ze strany Národní sportovní agentury (bod č. 7, jednání 10/2024 VV ČSRU). 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje JB, aby s DP vyřídil potřebné náležitosti. 

6. Návrh úpravy směrnice o cestovních náhradách 

PM představil návrh úpravy směrnice o cestovních nákladech. Návrh počítá s navýšením sazby  

za 1 ujetý kilometr v případě užití osobního automobilu z 3 Kč na 5 Kč. 

Usnesení: VV navrženou úpravu směrnice schvaluje. 

7. Personální změny v komisi mládeže 

JB předložil návrh předsedy komise mládeže Tomáše Kohouta k jejímu doplnění. Na místo 

odstoupivšího Petra Röriga (RC Bystrc) Kohout navrhuje jmenovat Michala Bielika, který  

je sportovním ředitelem RA Brno a v minulosti působil u národních výběrů mládeže. 
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Usnesení: VV návrh odsouhlasil a jmenoval Michala Bielika novým členem komise mládeže. 

8. Změna ve složení realizačního týmu výběru chlapců U14 

PM informoval VV o rezignaci Jana Čiverného na pozici hlavního trenéra výběru U14 chlapců. Dle 

návrhu RŠ se jeho nástupcem stává dosavadní asistent trenéra John Drew, asistentem trenéra pak 

Daniel Rygl. Na pozici vedoucího týmu setrvává Petr Stehlík. 

Usnesení: VV bere na vědomí a schvaluje změny u realizačního týmu výběru. 

9. Změna ve složení realizačního týmu výběru dívek U16 

PM zpravil VV o rezignaci Vanessy Ficalové na pozici vedoucí týmu výběru U16 dívek. HS jedná 

se zájemkyněmi, které Ficalovou v roli nahradí. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

10. Pověřenci pro prevenci negativních jevů 

JB předložil VV nominaci Ondřeje Surgy, Zuzany Mládkové a Tomáše Budínského jako pověřenců 

ČSRU pro zajištění bezpečného prostředí ve sportu. Tříčlenná skupina by tak nahradila ve funkci 

Tomáše Kohouta, který své roční působení ukončil po vzájemné dohodě. Skupina bude mít  

na starosti zejména implementaci doporučení plynoucích z Národního etického kodexu sportu, který 

Národní sportovní agentura vydala začátkem roku 2025. 

Usnesení: VV schvaluje předloženou nominaci. 

11. Prezentace výsledků státní reprezentace a péče o talentovanou mládež za rok 2024 

JB informoval o termínu veřejně přístupné prezentace, která představí témata (1) výsledků státní 

reprezentace a (2) průběh projektu péče o talentovanou mládež (v kontextu ČSRU častěji užíváno 

označení „projekt SCM“) za rok 2024. Prezentace se koná v návaznosti na požadavky Národní 

sportovní agentury, která obě oblasti finančně podporuje. Prezentace proběhne dne 7. února  

od 13:00 v zasedací místnosti hlavní budovy stadionu Markéta. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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12. Výroční předání cen Českého ragby  

PM informoval o změně termínu chystaného galavečera. Akce proběhne v druhé polovině února, či 

začátkem března 2025. Místo konání bude upřesněno. JB zároveň představil jména osob, u kterých 

požádal VV o možnost ocenění nad rámec běžně vyhlašovaných kategorií. 

Usnesení: VV bere na vědomí a schvaluje předání mimořádných ocenění. 

13. Hodnotící komise RRP 

JB představil členům VV probíhající projekt Rugby Rising Play (RRP), který vytvořila, a jeho 

spuštění v Česku i finančně podpořila, organizace World Rugby. JB dále předložil jména tří 

kandidátů do tzv. hodnotící komise projektu, kteří by byli VV zmocněni k výběru úspěšných 

žadatelů z řad klubů. Nominováni byli Kateřina Vrbacká (koordinátorka projektu, Vyškov), Pavel 

Navrátil (trenér dívek a žen Olomouc) a Jiří Boháček (člen řídící komise projektu, Praga). U všech 

tří osob je splněna podmínka, že jejich domovský klub není mezi žadateli. 

Usnesení: VV bere zprávu na vědomí, schvaluje předloženou nominaci do hodnotící komise projektu 

a zmocňuje ji výběrem úspěšných žadatelů. 

14. Shánění financí na účast v RE Super Cup 2025 

PM informoval členy VV o probíhající přípravě materiálů pro oslovení stávajících a potenciálních 

partnerů týmu Bohemia Rugby Warriors. Aby se tým mohl i nadále účastnit evropské klubové 

soutěže, je třeba během nadcházejících 4 let splnit požadavky na profesionalizaci týmu, což s sebou 

nese významné navýšení nákladů. 

Usnesení: VV bere informace na vědomí. 

 

 

Zápis pořídil: Jiří Boháček 

Schváleno dne: 20. 1. 2025 


